
Pytania radnych z sesji RM z dnia 15-03-2018 r. 
 
 
Radny Jacek Krawczyk 

− Pytanie w sprawie inicjatywy Ekopatrol. Ile kosztuje organizacja tej inicjatywy dla miasta, jak często patrol 
ten musi przyjeżdżać w ciągu roku. Czy zakupiony zostanie pojazd wraz z dronem do sprawdzania poziomu 
zanieczyszczeń i kontroli spalin wypuszczanych z domów? 

− Kiedy pracownicy UM dostaną podwyżki zabezpieczone w budżecie jeszcze w grudniu 2017 r.? Jak 
zostały rozdysponowane środki zabezpieczone w budżecie. Prośba o dokładny wykaz podziału środków 
na pracowników szeregowych i kierownictwo? Również czy pracownicy z powodu opóźnień dostaną 
wyrównanie za poprzednie miesiące? 

− Czy i kiedy zostanie zakupiony drugi autobus turystyczny, tym razem już bez dachu? Czy zdążymy z tym 
na sezon turystyczny? 

− Pytanie dotyczące podpisanych umów z portalem „wCzęstochowie.pl”. Prośba o wykaz umów, 
porozumień itd. zawartych w obecnej kadencji z portalem formie papierowej jak i elektronicznej również ile 
środków publicznych zostało przekazanych na podstawie tych umów. Chodzi również o umowy zawarte z 
miastem jak i jednostkami organizacyjnymi oraz spółkami miasta. Na jakiej zasadzie portal wykorzystuje logo 
Częstochowy choćby na portalach społecznościowych (portal korzysta z tego samego logo co portale 
miejskie). Czy zawarte było w tej sprawie porozumienie czy umowa, czy portal będzie musiał za to zapłacić? 
 
Radna Anna Majer 

− Pytanie w sprawie matek dzieci z niepełnosprawnościami w kwestii świadczenia pielęgnacyjnego  
związanego z rezygnacją z pracy zawodowej. Świadczenie to wypłacane jest nieregularnie co skutkuje 
szeregiem problemów dla rodzin. Czy możliwe jest aby w ramach dostępnych środków prawnych jak 
regulamin określić stały termin do 10 każdego miesiąca na wypłacanie tych świadczeń 
 
Radny Albert Kula 

− W kwestii odpowiedzi z 16 lutego 2018 r. na interpelację w sprawie porządku przy Al. Niepodległości. 
Teren ten nadal jest nieuporządkowany, czy i kiedy zostanie to zrobione? 

− Czy i kiedy zostanie zainstalowana latarnia przy przystanku Rakowska po stronie dzielnicy Wrzosowiak? 
Ta kwestia również była już poruszana. 
 
Radny Zbigniew Mizgalski 

− W centrum Częstochowy wytworzyło się wyjątkowo niebezpieczne miejsce – koło dworca PKS. Jest tam 
ciemno, dużo krzaków z tego powodu różne grupki dokonują tam bandyckich napadów. Czy jest możliwość 
doświetlenia tego terenu i zadbania tam o monitoring oraz ogólnie zwiększenie bezpieczeństwa w tym 
miejscu? 
 
Radny Andrzej Sowa 

− Pytanie w sprawie osób niepełnosprawnych i ich wejść na pływanie w Liceum im. Sienkiewicza. Osoby 
niepełnosprawne przychodzą tam często z przewodnikami bądź opiekunami. Czy na wzór innych miast jest 
możliwość zapewnienia tym opiekunom wejść darmowych lub chociaż ze zniżką? Proszę przebadać 
na jakich zasadach funkcjonuje takie rozwiązanie w innych miastach. 

− Prace przez firmę Tauron na ul. Ikara niszczą pobocza, zniszczony został również mostek wjazdowy 
na jedną z posesji. Czy i kiedy zostanie naprawiony mostek wjazdowy na posesji przy tej ulicy? Czy i kiedy 
naprawione zostaną pobocza tej ulicy? 
 
Radny Piotr Wrona 

− Spłonął kolejny autobus na ulicach Częstochowy. Czy Prezydent rozważa przyznanie nagrody kierowcy 
autobusu gdyż bezpiecznie wyprowadził on pasażerów z płonącego autobusu? 

− Niebawem w Częstochowie ma odbyć się gala boksu zawodowego. Jakie koszty poniesie w związku z 
tym wydarzeniem miasto? Czy w organizacji zadbano o klauzulę dotyczącą kibiców na wzór takiej klauzuli 
w związku z meczami Rakowa? 

− Jaka jest kolejka osób czekających na mieszkanie komunalne? Jaki jest średni okres oczekiwania na 
takie mieszkanie? 

− Co dalej z terenem naprzeciwko Urzędu? Z doniesień medialnych wiadomo, że teren ten miasto straciło. 
Czy są plany odzyskania tej działki? 
 
Radna Barbara Gieroń 

− Prośba o przesłanie odpowiedzi na pytanie radnego Sowy: „Pytanie w sprawie osób niepełnosprawnych i 
ich wejść na pływanie w Liceum im. Sienkiewicza. Osoby niepełnosprawne przychodzą tam często 
z przewodnikami bądź opiekunami. Czy na wzór innych miast jest możliwość zapewnienia tym opiekunom 



wejść darmowych lub chociaż ze zniżką?” 

− Czy i kiedy możliwa będzie kompleksowa modernizacja terenu wokół SP 13 przy ul. Wręczyckiej? Boiska 
i bieżnie są narażone na niszczenie z powodu złego zabezpieczenia tego terenu. 
 
Radny Jerzy Nowakowski 

− Kto i na jakiej zasadzie układa harmonogram wywozu odpadów z rożnych dzielnic, w szczególności 
w dzielnicy Lisiniec? Wywóz odpadów co 6 tygodni to stanowczo za rzadko. 

− Czy i kiedy odbędą się naprawy bieżące ul. Wyszyńskiego? Czy w roku 2018 odbędzie się większy 
remont tej ulicy. Kiedy wdrożony będzie II etap remontu ul. Sosnowieckiej? 

− Na jakim etapie jest realizacja zadania „Odwodnienie ul. Kucelińskiej?” 

− Apel o zwiększenie bezpieczeństwa miasta. Czy są plany rozbudowy monitoringu miejskiego? Kiedy taka 
rozbudowa mogłaby się odbyć? Szczególnie uwzględniając okolice dworców PKP i PKS. 
 
Radny Łukasz Wabnic 

− Czy Prezydent dysponuje czymś w rodzaju funduszu kryzysowego? Wiele rodzin z ul. Bienia donosiło do 
miasta o niebezpiecznym niepoczytalnym sąsiedzie. Sąsiad ten niedawno podpalił mieszkanie. W związku 
z pożarem rodziny te odniosły znaczne szkody. Czy możliwe jest aby wypłacić świadczenia tym rodzinom 
z funduszu kryzysowego? 
 
Radna Jolanta Urbańska 

− Kiedy naprawione zostaną ulice Turystyczna i Bursztynowa. Obie ulice nie mają odpowiedniej szerokości, 
auta się nie mieszczą. Nie ma tam pobocza nawet, czy jest możliwość remontu tych ulic wraz z 
zabezpieczeniem poboczy? Czy i kiedy utwardzone zostaną ulice Prędziszów i Skalna? 
 
Radny Łukasz Kot 

− Czy możliwe jest aby dopilnować skrzynek na ubrania, do których można wrzucać odzież już 
niepotrzebną? Wokół tych skrzyń pojawia się często nieporządek, czy można zobligować firmy zajmujące się 
tymi skrzynkami do większego i częstszego dbania o te skrzynki i wybieranie z nich odzież w częstszych 
terminach? 

− Czy możliwe jest rozszerzenie zadania z budżetu obywatelskiego w kwestii placu zabaw przy kościele 
św. Jacka. Rozszerzenie to powinno polegać na utwardzeniu terenu pod placem, gdyż w czasie niepogody 
cały plac tonie w błocie? 
 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− Na jakim etapie jest postępowanie w sprawie odwołania się od decyzji SKO w sprawie cofnięcia 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu dla punktu przy Al. Pokoju. Jakie może być rozstrzygnięcie w tej kwestii? 

− W wyniku przesunięcia w budżecie inwestycja budowy węzła przesiadkowego została przełożona na rok 
2019. Skoro termin ten został przesunięty to czy na tym etapie możliwa jest modyfikacja projektu zgodnie 
z wnioskami mieszkańców? Z deklaracji dyrektora MZDiT wynikało, że wnioski te miały zostać 
uwzględnione. Może warto ten projekt dopracować skoro jest na to czas? 

− Na jakim etapie jest inwestycja przebudowy DK-1? Jaki jest stan tej sprawy? Czy zostały już podpisane 
umowy z wykonawcami? Ja wygląda harmonogram prac w tym zakresie? 
 
Radna Krystyna Stefańska 

− Czy możliwe jest zwiększenie monitoringu wałów nad Wartą? Wraz z wiosną pojawiają się tam 
motocykliści co może zagrażać rodzinom na spacerach.  

− Czy możliwe jest zwiększenie monitoringu na placu zabaw przy Gimnazjum 17 przy ul. Legionów. Proszę 
także umieścić tam Toi-Toia. 
 
Radna Justyna Kielesińska 

− Czy i kiedy możliwy jest remont elewacji szkoły przy ul. Targowej? 

− Czy i kiedy możliwy jest remont ul. Targowej? 
 
Radny Przemysław Wrona 

− Prośba o przesłanie odpowiedzi na pytanie o pensjach urzędników: „Kiedy pracownicy UM dostaną 
podwyżki zabezpieczone w budżecie jeszcze w grudniu 2017 r. Jak zostały rozdysponowane środki 
zabezpieczone w budżecie. Prośba o dokładny wykaz podziału środków na pracowników szeregowych i 
kierownictwo. 


